

服務內容

SERVICE CONTENTS



青少年
YOUTHS

法庭外展

OUTREACHING SERVICES

主動到法庭為干犯毒品相關罪行的青少年提供支援
To provide support services at courts for youths who commit drug-related crimes proactively

個案評估

CASE ASSESSMENT

提供青少年毒品罪行風險綜合評估
To conduct drug-related crimes' risks assessment for youths

個案輔導

INDIVIDUAL COUNSELLING

提供綜合認知行為治療服務
To provide integrated Cognitive Behavioral Therapy

正向生活發展活動

POSITIVE LIFE SKILLS TRAINING

安排技能訓練、職業和升學探索、義工服務等
To organize skills training, career planning and volunteer services

醫療服務

MEDICAL SERVICES

提供醫療評估及治療服務
To provide medical assessment and treatment service



家人

FAMILY MEMBERS



家庭支援服務

FAMILY SUPPORT SERVICES

到法庭提供即時支援、諮詢服務、專業輔導等
To provide immediate assistance at courts, enquiries and counselling services

專題工作坊

THEMATIC WORKSHOPS

提供溝通、管教、情緒管理、青少年毒品罪行工作坊
To conduct workshops on improving communication and parental skills, emotional management and enhancing parents' understanding on drug-related problems



社區

COMMUNITY



社區教育

COMMUNITY EDUCATION

提供毒品罪行預防教育
To provide preventive education on drug-related crimes

跨界別合作

CROSS-SECTOR COLLABORATION

建立跨界別轉介機制
To utilize the established multi-disciplinary referral mechanism

大數據分析

BIG DATA ANALYTICS

針對本港的毒品問題進行資料蒐集和深入分析
To gather the latest information of drug-related problem and conduct an in-depth analysis

青年違法防治中心簡介

INTRODUCTION OF THE YOUTH CRIME PREVENTION CENTRE

香港青年協會「青年違法防治中心」的成立是為了深化現有邊青服務的工作策略和介入手法，為身處危機邊緣和違法的青少年所經常面對的三大問題：「犯罪違規」、「性危機」及「吸毒」，提供整合的預防教育、危機介入與評估和輔導治療，並推動專業協作和研發倡導。

The HKFYG Youth Crime Prevention Centre (YCPC) was established to consolidate the experiences of existing youth-at-risk services. The Centre focuses on helping vulnerable and at-risk youth, susceptible to criminal and deviant behavior, as well as sex and drug related problems, by providing them with preventive education, crisis intervention and assessment, and counselling services. The YCPC is committed to promoting multi-disciplinary collaborations with other agencies and carrying out professional research and advocacy.

聯絡我們

CONTACT US

香港青年協會青年違法防治中心
The HKFYG Youth Crime Prevention Centre

地 址 Address : 新界葵涌大窩口邨富貴樓地下109-112號
Units 109-112, G/F, Fu Kwai House,
Tai Wo Hau Estate, Kwai Chung, N.T.

電 話 Tel : 2487 6151 / 8100 9669

傳 真 Fax : 2423 8186

電 郵 Email : osw-tk1@hkfyg.org.hk

網 站 Website : <http://ycpc.hkfyg.org.hk/youthlaw>



M21
青協網台 • 完全青年